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Ik ben er nog niet aan toegekomen om de begroting te vragen Ik wacht daar dan nog even het onderstaande af

Wat ik wel nog even wil melden onderzoeker zegt financiering nodig te hebben voor de immunoglobulinen en implementatie van

ond erzoeksresu Itaten

Goed om te weten dat de eerste en komende batches COVID 19 immunoglobulinen in eigendom zijn van VWS en voorlopig
opgeslagen bij RIVM Dus mocht het onderzoek door gaan dan hoeft niet voor de ongeregistreerde geneesmiddelen betaald

te worden Die zou \AVS dan kunnen ’schenken’
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10 2feHoi 10 2e en

Vanochtend hebben we dit besproken in onze projectgroep innovatieve behandelingen Vorige week heb ik soortgelijke casuistiek

besproken met ZonMw in kader van mijn rol als programmahouder COVID 19

Vanuit projectgroep adviseren we het om het studievoorstel voor te leggen aan ZonMw COVID 19 programma Met de vraag of

zij dergelijke onderzoeksvoorstellen al eerder hebben gehad en mogelijk afgewezen en nu en noodzaak De ZonMw

expertgroep komt dan met een beoordeling op urgentie en relevantie Zij doen dan ook de beoordeling van de begroting e d

Vanuit de projectgroep zouden we ZonMw willen vragen om via hun

Deze route heeft de voorkeur omdat we dan als VWS geen toezeggingen doen met op de stoel van ZonMw gaan zitten

vertrouwelijkheid belangen goed geregeld is bij ZonMw en hun expertgroep enz

ok het VWS adviespanel te betrekken101 26

Het VWS adviespanel zou in principe geen studievoorstellen gaan beoordelen als we dit toch doen en zij adviseren positief dan

kunnen we als VWS nog steeds niet laten weten aan de onderzoekers dat we dit willen als VWS want dat is niet de rol van VWS

plaatsen we ZonMw mogelijk in een lastig pakket en we hebben als VS recent met hen afgesproken dit te willen voorkomen

Het gaat dan nog naar de expertgroep van ZonMw en dan pas nemen we als VWS een besluit Du^u^iid gaan we er ook niet

sneller door Om die reden het advies om het via ZonMw expertgroep te laten lopen Dan zoudenBBiSlof ik het kunnen

doorgeleiden naar aandachtsgebied Diagnostiek en behandeling
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Marcel kun je je vinden in deze lijn

Met vriendelijke groet
10 2e 10 2evan

Kennisvraaqstukken Publieke Gezondheid COVID 19

COVID 19 ZonMw Onderzoeksprogramma10 2e

Bereikbaar 10 2s
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Allen

Ik stel voordat we deze 00k voorleggen aan ons adviespanel met de volgende vragen
Is deze studie bij onze adviseurs bekend Irnmers komt vanuit NFU ziekenhuis Dan zou de NFU commissie olv^^Shier
iets van moeten weten en er iets van moeten vinden

In hoeverre interfereert deze studie met de plasma studie die vanuit LUMC wordt opgezet uitgevoerd ik weet dat

plasma en geisoleerde Ig s iets anders is maar toch

Opvragen van een begroting g

Aan ons zelf is er evt ruimte in het ZonMW budget of VWS budget of moeten we hiervoor extra geld zien te vinden

lijkt mij dat jij als eerste geadresseerde hierom gewoon kunt vragen10X26
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Zie onderstaand verzoek Ik zie dat met vakantie is Zoujij het onderstaande op kmmeii pakken10 2s

Zou natuuilijk mooi zijn als deimmunoglobulines met antistoffen zouden werken bij ouderen in veipleeghuizen Sanquin
heeft nu 1 batch met ik meen

Ig’s werken Als dit het geval is zal de registratie mbv gegevens uithet buitenland mNL worden opgestart

penheden klaar staan Uit klinische studies in het buitenland 111 oet nog blijken of deze10 1C

Ik hoor graag of ik bij jou aan het goede adres ben voor het afliandelen van het onderstaande
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Datum maandag 28 sep 2020 8 26 AM
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Zie onderstaande mail Ik kail er iiiet goed nit lialeii wat er vail VWS gevraagd wordt financiering en of toestemming
voorgebruik van nog ongeregistreerde immuunglobulines

Kanjij deze mail verder oppakken of meet dit juist naar PG
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